
VERSLAG VERGADERING 
GROS – 23 maart 2021 

online - 20u 
 

Aanwezig/verontschuldigd: 

 

Aanwezig Boel Frank (Oxfam-Wereldwinkel) 

Aanwezig Bockstal Maryleen (Broederlijk Delen en Ekimanyelo vzw) 

 Bockstal Marie-Paule (Adviseur) 

Aanwezig De Rudder Carmen (Voorzitter - Onafhankelijk lid) 

Aanwezig Dhont Beatrijs (Oxfam-Wereldwinkel en Viva Salud) 

Verontschuldigd Muyldermans Joke (Impore) 

Aanwezig Vandebroek Sandra (11.11.11) 

Aanwezig Van Geyseghem Agnes (WSM, Femma en Martin De Kegel vzw) 

Aanwezig van Gisteren Rein (Viva Salud) 

 Van Thielen Elke (Onafhankelijk lid) 

Aanwezig Vanthillo Anita (11.11.11) 

Verontschuldigd Wallace Aletha (LEEF Foundation) 
  

Aanwezig Vanderlinden Annelies - Schepen van ontwikkelingssamenwerking 

Aanwezig De Rudder Marijke – Dienst Vrije Tijd (verslag) 

 

Naar aanleiding van het verslag en in opvolging van de GROS in februari werden nog een 

aantal mails verzonden naar de GROS leden. Verder zijn er geen aanvullingen te melden. 

 

1. Hoeilaart, FairTrade Gemeente 
• Herbevestiging titel – gegevens Fair-O-Meter 

Hoeilaart heeft de titel ‘FairTrade Gemeente’ opnieuw behaald met een mooie B-score. Er is 

nog werk aan de winkel als we de ambitie hebben om minstens deze score te behouden in de 

toekomst.  

 

Anita bezorgde de ingevulde vragenlijst ter informatie aan de GROS-leden. Deze oplijsting over 

de stand van zaken van de periode 2019-2020 kan gebruikt worden als basis om verder te 

werken. Hier zijn geen bijkomende vragen bij. 

 

Voorlopig ontvingen we nog geen reactie op het artikel in de Van Hier Tot Ginder. Marijke 

neemt nog contact met een Hoeilander die interesse toonde in de GROS-werking en mogelijks 

ook wil meewerken binnen de trekkersgroep.  

Via Ben, coördinator jeugd en gezin, moet er nog info gedeeld worden om de oproep voor 

deelname aan de trekkersgroep binnen de doelgroep jeugd te verspreiden. 

 

Niet vergeten: uitbater van Sonian gebruikt al fairtradeproducten (vb thee uit Wereldwinkel) – 

contact zeker te onderhouden en opnemen in overzicht van aan te spreken handelaars. 

 

Bedoeling om na de paasvakantie een bijeenkomst te plannen van de trekkersgroep. Carmen 

vraagt om een overzichtje te maken met gegevens van wie er wanneer gecontacteerd kan 

worden (overzicht samenstelling trekkersgroep). 

 

Vraag om contactgegevens van horeca, handelaars en grote bedrijven te bezorgen: Tessa 

(lokale economie) liet weten dat dit omwille van GDPR niet mogelijk is. Zij wil wel een oproep 

delen als die bezorgd wordt vanuit de GROS. Marijke doet navraag of er toch een overzicht 



met beperkte gegevens gedeeld kan worden. Gros doet desnoods een aanvraag bij het college 

om actueel overzicht + adres (eventueel emailadres) voor dit doel ter beschikking te stellen 

zodat er zeker niemand vergeten wordt. Het lijkt de trekkersgroep belangrijk om zelf contacten 

te kunnen leggen en eventueel langs te gaan om een woordje uitleg te geven en opties te 

bekijken rond FairTrade-aanbod. 

 

 

2. Thema van de maand: Communicatie GROS 
(zie ook overzicht met communicatiekanalen GROS in bijlage bij verslag) 

 

1.1.  Van Hier Tot Ginder  

Evaluatie editie maart 2021 

• Vandaag zijn restexemplaren verdeeld bij diensten - worden nog bezorgd bij 

Wereldwinkel 

• Versie voor publicatie op website moet nog bezorgd worden -> Beatrijs zal in de 

toekomst de definitieve pdf-versie na goedkeuring ervan ook bezorgen aan de 

communicatiedienst (+ Marijke voor het GROS-archief). 

Deze editie was moeilijker om samen te stellen en af te werken –> miniredactie laten 

samenkomen zou handiger zijn. 

 

Planning volgende uitgave 2021: zal eind juni verschijnen 

Volgende thema’s kunnen zeker aan bod komen: Subsidiereglement - GROS-collectie in de Bib 

– FairTrade Gemeente.  

GROS 29/04: aantal data afspreken voor planning volgende editie – Carmen geeft aan dat ze 

deze keer geen artikel zal schrijven wegens tijdsgebrek – input mag zeker gegeven worden. 

 

Algemeen:  

• Verschijnt 3 keer per jaar - nog steeds een goed middel om mensen te bereiken 

• Misschien ook stilaan meer en meer digitaal aanbieden? 

o Vb ook via facebook: artikel uit VHTG laten verschijnen ter promotie 

o Nieuwsbrief maken voor mail van mensen die interesse hebben – daar dan vb ook 

filmpjes,… publiceren (Seniorenraad publiceert maandelijks ook een digitale 

nieuwsbrief voor veel abonees)  

▪ Bedenking: wordt niet altijd gelezen in de veelheid van mails die je krijgt 

maar het lijkt wenselijk dat we kiezen voor een én-én-verhaal >> op die 

manier misschien ook sneller reactie op bepaalde artikels hoewel dit ook bij 

de Seniorenraad zeker niet altijd de ervaring is. 

Carmen doet voorstel rond opmaak nieuwsbrief. 

 

1.2.  Flyers + affiche 

De GROS maakte de voorbije jaren een aantal flyers rond verschillende thema’s: GROS 

algemeen ‘welkom’folder  - Faire feestkoffer - FairTrade Gemeente – Eigen Kweek 

Bij de uitreiking van de officiële titel FairTrade Gemeente (2011) werd ook een affiche gemaakt 

die mogelijks bruikbaar blijft (affiche op te nemen in algemeen overzicht). 

 

Evaluatie: 

• Welkomfolder zeker nog OK mits update en misschien iets aantrekkelijker maken? 

o Te verspreiden bij oa. nieuwe inwoners, via diensten en in GC Felix Sohie,… 

• Eigen kweek > is een probleem?: – project van 3WPlus op Kelleveld en Solheide in 

Overijse – heeft een 5-tal jaar goed gewerkt, Rudy Vanpee heeft gemeld dat hij niet 



zeker is of dit project zal verder gaan omdat er ook bij 3WPlus een aantal dingen 

wijzigen. Beatrijs wil nog een keer contact nemen met Rudy om te weten wat stand van 

zaken is. We wachten voorlopig af wat resultaat van gesprek is – folder pas te 

actualiseren als project blijft bestaan.  

o Rein heeft ter voorbereiding alvast info meegestuurd over het project ‘De 

Stadsschuur’ (vlak over taalgrens richting Terhulpen) dat als mogelijk alternatief 

beschouwd kan worden. Meer informatie via 

http://www.lagrangenville.be/nl/2020/06/24/on-sinstalle-aux-terres-dici-2/  

• FairTrade Gemeente: 

o Te actualiseren! – is ook een vorm van promotie voor handelaars die fairtrade in hun 

aanbod hebben. 

• Faire Feestkoffer 

o Staat nog in de Wereldwinkel maar dit wordt al een tijdje niet meer in de kijker gezet 

o Op te pikken binnen trekkersgroep FairTrade – nu was het een moeilijke periode 

maar dit kan een goed middel zijn om FairTrade in de kijker te zetten. 

 

Anita, Beatrijs, Frank en Rein bekijken wat er gewijzigd kan/moet worden aan de flyers en of 

ze ergens ‘aantrekkelijker’ kunnen worden. Voorstellen worden bezorgd aan de GROS-leden. 

 

1.3.  Website gemeente 

• https://www.hoeilaart.be/gemeentelijke-raad-voor-ontwikkelingssamenwerking-gros 

• https://www.hoeilaart.be/fairtradegemeente 

> pagina’s dringend na te kijken en actuele informatie te bezorgen  

▪ Vraag om thema ‘ontwikkelingssamenwerking’ toe te voegen aan de startpagina als 

dat mogelijk is > daaronder dan verder informatie bundelen in verschillende 

onderdelen (ipv nu eerst te moeten zoeken via de GROS-pagina 

Marijke bundelt alle pagina’s in het algemeen overzicht zodat deze zo snel mogelijk 

geactualiseerd kunnen worden. Suggesties voor aanpassingen mogen bezorgd worden via 

gros@hoeilaart.be  (ook nieuwe foto’s,… welkom). 

 

1.4.  Andere  

• Facebook-pagina ‘HoeilaartFairTrade’ (openbare groep - beheerders Rein en Joke) 

o Beatrijs bezorgt ook gegevens over wereldwinkel voor deze pagina 

o Rein publiceert daar soms ook andere informatie op – dit mag zo blijven 

o Eigenlijk kan iedereen hier informatie op posten – tot nu geen misbruik van gemaakt 

o De naam van de pagina mag behouden blijven  

Oproep om dit kanaal meer te gebruiken voor info die GROS en FairTrade aanbelangt. 

 

• Andere kanalen waar GROS gebruik van maakt: 

o Weekblad De Serrist 

o Gemeentelijke nieuwsbrief (online) waar communicatiedienst ook info deelt 

o Hier Hoeilaart 

3. Adviezen 
• Adviesvraag nieuw subsidiereglement jubilerende verenigingen: stand van zaken 

Het afdelingshoofd van de dienst Vrije Tijd, Nadine Schroeders, liet weten dat er een antwoord 

op de uitgebrachte adviezen klaarligt voor ondertekening.  

Ze zal een nieuw voorstel van reglement ter goedkeuring voorleggen aan het college in de loop 

van de maand april zodat hierover advies gevraagd kan worden tegen juni. Bedoeling is om 

http://www.lagrangenville.be/nl/2020/06/24/on-sinstalle-aux-terres-dici-2/
https://www.hoeilaart.be/gemeentelijke-raad-voor-ontwikkelingssamenwerking-gros
https://www.hoeilaart.be/fairtradegemeente
mailto:gros@hoeilaart.be


het nieuwe voorstel dan, met de adviezen, ter goedkeuring voor te leggen aan de 

gemeenteraad in juni. 

4. Initiatieven 
4.1.  Broederlijk Delen: activiteiten 2021 

De voorbije weken verschenen al een aantal artikels over de landen die dit jaar gesteund 

worden. Maryleen geeft toelichting bij de acties die vanuit de pastorale zone Druivenstreek op 

het programma staan: Munttapijt in de kerken + een wandel-fiets-autozoektocht (€ 10) 

waarbij deelnemers een mooi met pakketje met producten en informatie van wereldwinkel in 

een zak van Broederlijk Delen ontvangen. Voor de zoektocht worden aan elke kerk van de 

verschillende parochies letters gezocht (1 letter uit het antwoord op een vraag die gesteld 

wordt). In het pakketje vinden deelnemers een overzichtje met verschillende wandelkaarten 

en fietslussen die uitgetekend werden.  

Het is zinvol om hiervoor nog een beetje extra promotie te maken – actie loopt tot Pasen. 

 

Werkingsverslag dat Broederlijk Delen bezorgde, gaat over periode 2019-2020?  

Maryleen zal navragen hoe het systeem van aanvragen bij Broederlijk Delen juist werkt. 

Eigenlijk is het de bedoeling dat de GROS nog maar 2 keer per jaar de subsidieaanvragen 

bespreekt. Mogelijks kan Broederlijk Delen dan al best een aanvraag indienen in het najaar 

zodat de subsidie er is tegen de komende actieperiode.   

 

Tussenkomst materiaal (€ 75,30 zakken + aantal ‘spaarpotten’): akkoord tussenkomst in 

kader ‘actie’ voor lokaal initiatief (Beatrijs en Sandra zorgen voor betaling). Maryleen bezorgt 

factuur. 

 

4.2.  50 jaar Wereldwinkels (en 35 jaar WW Hoeilaart) 

Binnen de wereldwinkel is een werkgroep opgericht om de viering van beide verjaardagen voor 

te bereiden – idee om dit in te plannen op 8/5 maar er wordt afgewacht wat zal mogen tegen 

die tijd. Bijkomend wordt ook nog nagedacht over:  

• Najaar: graag organisatie van een wijnproeverij en terug een wereldwinkelontbijt + 

receptie voor medewerkers en ex-medewerkers. 

• Idee om in de zomer eventueel in de wijken iets te doen (met een soort kar om 

daar ook bewoners kennis te laten maken met het concept van Wereldwinkel). 

Marijke informeert naar de plannen bij de dienst vrije tijd rond wijkfeesten. 

Mogelijks kan dit hierbij aansluiten? 

 

4.3.  Zomerplanning Vrije Tijd 

Spijtig genoeg geen goed nieuws in verband met de eventuele versoepelingen van corona-

maatregelen. Het voorstel van zomerplanning is dus nog helemaal onder voorbehoud en tal 

van factoren spelen mee in verdere voorbereiding. College Sam van de dienst vrije tijd kan 

zeker ook gecontacteerd worden als er aanvullend ideetjes zijn. 

Concept ‘Zomerbar’ op het Gemeenteplein wordt kort toegelicht. Annelies heeft gevraagd deze 

ook al vanaf vrijdagochtend te openen tijdens markt om nog meer terrascapaciteit te kunnen 

voorzien – Den ottobus kan in eerste instantie zeker ook gebruikt worden door vb ook 

wereldwinkel, Gros, koffiestop broederlijk delen om er de uitbating te verzorgen. 

- Verenigingen en adviesraden worden als eersten gevraagd om actief mee te werken 

- Omleiding is mogelijk achter kerk waardoor plein verkeersvrij wordt 

- Ook podium, stretchtent, faciliteiten stoelen/tafels worden voorzien – ook WC-container 

die gemeente bestelde, zal er tegen die tijd normaal zijn 

- Foodtrucks lokale handelaars kunnen in samenwerking met verenigingen,…  

- Inkleding op Gemeenteplein: kleine tuinierbakken in overleg met VELT om er in de 

zomer te kunnen plukken (vb aardbeien, kruiden,..) 



Wat verdere activiteiten betreft, is het nog niet helemaal duidelijk wat mogelijk zal zijn (ook 

naar inzet dienst VT en naar programma omwille van corona). GROS heeft nog steeds 

interesse om er vb. iets te doen rond filmweekend, uitbating zomerbar met FT-producten. 

 

Volgende GROS-vergadering: planning activiteiten van GROS op agenda voor bespreking 

jaarplanning.  

 

 

5. Nieuws van en vragen aan de schepen 
Het college kreeg een aanvraag voor toestemming vertrek van een oldtimerrit ten voordele 

van ‘Pika Foundation’. Is dit een initiatief dat mogelijks door GROS gesteund kan worden? 

Deze organisatie is niet gekend bij de GROS-leden maar komt misschien in aanmerking. 

Carmen neemt contact met de aanvrager om dit verder uit te klaren zodat hij misschien ook 

een aanvraag voor steun kan indienen. Marijke bezorgt de gegevens. 

 

 

6. Financiën 
11.11.11.: financieel verslag  van de activiteiten in 2020 

€ 15.310, 21 vanuit Hoeilaart overgemaakt aan 11.11.11 – Anita bezorgt het overzicht: 

aperoboxen                       =      850 euro 
private stortingen             =     3164,61 euro 
vaste private stortingen   =     1320,60 euro  
toelage gemeente            =   10000,00 euro 

Mooi resultaat ondanks corona, vooral ook dankzij heel wat privéstortingen. 

 

Broederlijk Delen 

• Partnersteun >> later te bespreken (zie eerder – Maryleen doet navraag) 

• Tussenkomst activiteit: akkoord – Maryleen bezorgt nog factuur ter staving  

 
 

7. Varia  
• Martin De Kegel: info via mails Agnes werd al ontvangen 

• VVSG-webinar ‘lokaal mondiaal beleid’: Marijke geeft kort verslag en bezorgt info 

• Extra navraag ivm mogelijke samenwerking met RLE 

o RLE werkt voorlopig geen nieuwe acties uit – wel idee om vb. met reclamestoet 

promozakjes met info lokale handelaars te verdelen maar dit is voorlopig enkel nog 

maar een idee >> dit sluit wel aan bij idee van GROS om iets soortgelijks te doen in 

het kader van FairTrade Gemeente waarvoor al 400 zakken aangekocht werden. 

o Melding dat GROS best zelf rechtstreeks contact neemt met handelaars als er een 

actie rond FairTrade komt. Wereldwinkel kan als winkel wel aansluiten bij acties van 

RLE maar voor een samenwerking voor een actie rond handelaars die 

fairtradeproducenten in hun aanbod hebben, staat RLE momenteel niet echt open 

(zoals vb. het voorstel om iets te doen naar aanleiding van heropening horeca). Als 

er voorstellen voor acties zijn, mogen deze wel altijd afgetoetst worden met de RLE. 
 

• Aankoopsuggesties voor de GROS-collectie van de bib zijn zeker nog welkom! 

• Naar aanleiding van de vraag rond ‘murals for change’ liet de coördindator jeugd weten 

dat er momenteel geen plannen of ideetjes zijn rond een nieuw graffiti-project. Ook 

binnen de jeugdraad leeft dit nu niet echt. Mogelijkheden voor een workshop zijn er 

misschien in het kader van Hoeilaart Zomert. Herneming van regionaal project Pigment is 



niet aan de orde maar op langere termijn kan er misschien wel iets gedaan worden met 

de graffitimuur of iets anders in het kader van de herinrichting van de buitenruimte aan 

de Koldam.  
 

• De coördinator sport en gezondheid kan contactgegevens bezorgen van de sportclubs 

die regelmatig grotere activiteiten, sportkampen,.. organiseren en/of zelf infrastructuur 

uitbaten. Ook dit is een doelgroep voor acties rond FairTrade gemeente. Daisy zal zelf 

ook aandacht hebben voor het FT-aanbod bij activiteiten die ze organiseert.  
 

• Marijke doet opnieuw navraag binnen afdeling hoe we het FT-aanbod meer kunnen 

integreren binnen gemeentelijke infrastructuur (GC – gemeentehuis – Koldam – 

sportecho en nerocafé – woonzorgsite, incl kinderdagverblijf – loods) 
 

• Zwerfvuilactie: aan deelnemers werd een bonnetje gegeven twv €2 x 2 om in te 

wisselen in de wereldwinkel – heel wat mensen hebben dit ingeruild en dit leverde ook 

een aantal nieuwe klanten op >> op die manier ook een ander publiek bereikt – 

dankjewel aan de organisatie om eraan te denken op die manier Hoeilaart, FairTrade 

Gemeente me te promoten! 

• Viva Salud: mooie verkoop van paaseitjes te noteren: voor € 400 verkocht in Hoeilaart 

• Mails Agnes: 3de mail was ivm online infoavond met Rachida Lamrabet, Belgische schrijfster 

en juriste van Marokkaanse origine - een organisatie van Gros Gooik, Pepingen en Lennik. 

Anita nam deel – was interessant en zeker ook te doen online. Deze schrijfster was een 

aantal jaar geleden te gast in Hoeilaart - mogelijks voor herhaling vatbaar met een 

groepje geïnteresseerden? 
 

• Tijdschrift MO – GROS betaalt hier nog een aantal abonnementen voor: voor 2 scholen, 

Aletha nam abonnement van Elke over, Rein heeft al abonnement als donateur, …  

Beatrijs zal overzicht bezorgen van de GROS-leden die abonnement hebben. 

 

 

Komende bijeenkomsten GROS 2021:  

o donderdag 29 april 2021 

 

 

 

TO DO-lijst – nog verder aan te vullen 
 

WAT? WIE? HOE?  - RESULTAAT STAND VAN 

ZAKEN 

formulieren 

subsidiereglement op website 

Marijke  Te bekijken met 

communicatiedienst 

Te finaliseren 

Samenstelling trekkersgroep 

FT-gemeente  - gegevens 

Anita Overzicht contactgegevens  

Werkingsverslag 2020 

  

Carmen/Marijke   

Framing en (beeld-)taal ivm 

ontwikkelingshulp 

Rein GROS 25/06/2020 toelichting 

> verder rond werken? 

 

Antwoord op 8 vragen vanuit 

adviesraden 

Marijke   Marijke bespreekt 

met bevoegde 

schepen + 

navragen Pieter die 

gesprek had met 

Rein? 

Reservatie 11.11.11 voor 

toekomst 

Anita Informeren modaliteiten, 

voorwaarden,… 

 



SDG’s en MVO-scan 

((23/01/2020) 

Marijke Navragen interradenoverleg 

+ binnen administratie  en 

MAT te bekijken 

Hoe meer zichtbaar 

maken + wie zal dit 

opvolgen ? 

FairTrade werkgroep – 1ste 

bijeenkomst plannen 

Anita Datum voorstellen 
 

FairTrade-aanbod in 

gemeentelijke infrastructuur 

Marijke Bespreken afdelingshoofd Ook groter geheel 

fairtrade-

aankoopbeleid 

Nog uit te nodigen gasten aan tafel: 

• Julie Vanstallen - verslag van haar reis naar Niger  

• Hildegarde Van Hecke ivm project van haar nichtje www.rayoflove.be in Tanzania. 

• Iemand van de jeugdraad i.v.m organisatie jeugdraadfilm en steun van GROS 

ADVIEZEN – voor 

opvolging 

  

2017 – novemberplechtigheden OK, antwoord Annelies tijdens GROS – Frank is 

contactpersoon rond deze materie 

 

Extra navraag gedaan: planning blijft behouden – 

burgemeester verwijst in toespraak expliciet naar 

11.11.11-activiteiten en inzet vrijwilligers hiervoor + 

uitnodiging voor deelname maaltijd 

 

2018 – MVO scan CBS 6/08 Niet OK >> terug op 

te pikken ?? 

2020 – nieuw 

infrastructuurreglement 

Door corona-sluiting heeft GROS dit nog niet geëvalueerd 

op basis opgedane ervaringen van gebruikers 

 

2021 – subsidie jubilerende 

verenigingen 

  

 ALGEMEEN    

Uitbetalingen toelage Sandra en Beatrijs  

Redactieraden VHTG Carmen  

VHTG – exemplaar voor website Beatrijs (vraagt op bij de drukkerij na definitieve 

goedkeuring drukproef en bezorgt voor publicatie) – ook 

aan Marijke voor GROS-archief 

 

VHTG – exemplaar voor archief Marijke (houdt exemplaar bij voor GROS-archief)  

Agenda en verslagen GROS Marijke (ook zo snel mogelijk voor website)  

 

 

 

http://www.rayoflove.be/

